
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 25. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 561
Ministeren bedes oplyse, hvorfor funktionen i ERTMS/ETCS-systemet med at
bakke tog er fravalgt, da det ikke er medtaget i Banedanmarks signalprojekt
og derfor ikke indgår i Alstoms leveringsomfang til det danske signalprojekt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Legarth (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mike.Legarth@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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